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INNKALLING FAU BØ UNGDOMSSKULE  

Møtetidspunkt: 19. januar 2021 kl 19.00 

Møtested:  Personalrommet, Bø ungdomsskule 

Møteleder:  Elisabeth Haugen    Referent: Astrid Staurheim 

Deltakere Innkalt Tilstede 

8 a: Camilla Engravslia  x 

8 b: Tone Busch   

8 c: Elisabeth Haugen                                            X 

9 a: Gunhild Grav  x 

9 b: Astrid Staurheim   

9 b: Ingvild Ørstavik, vara for Astrid  x 

9 c: Randi Hegna Prestbakken  X 

9 d: Christine Hvitsand  X 

9 d: Mona Svendsen, vara for Christine  x 

10 a: Guda Renssen  X 

10 b: Nils Gunnar Heggen   

10 c: Olav Brennemo   

Konst. rektor: Jørgen Kåsa   

Christian Dahl, representant for rektor  x 

   

 

MANDATET TIL FAU:  

FAU skal sikre at foreldrene har reell medvirkning, fremme foreldrenes felles interesser og 

medvirke til at elevene og foreldrene kan ta aktiv del i arbeidet med å skape et godt 

skolemiljø. 
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Referat 
 

12/21 Gjennomgang av protokoll for stiftelsesmøte 

Vedtak: Protokollen er godkjent 

13/21 Relasjonsbygging mellom foresatte 

Vi tok en runde der alle kunne komme med innspill vedrørende relasjonsbyggende tiltak for å 

styrke relasjonen mellom foreldre. Det kom mange forslag som vil bli utarbeidet videre. 

Vedtak: FAU BUSK skal utarbeide en inspirasjonsfolder med tips om hva man kan gjøre for å 

bygge relasjon mellom foreldre. Det skal også være litt om betydningen av det. Denne skal 

utarbeides på neste FAU møte. Styret skal komme med innspill til Elisabeth innen neste møte.  

14/21 Ungdomsklubb i Bø 

Elisabeth orienterte om et ungdomstiltak i Kragerø «Ungdomsbase Kragerø stasjon» der 
ungdom nylig har etablert et sted å henge. Hun stilte spørsmål om dette var noe FAU BUSK 
skulle involvere seg i og vurdere å få til i Bø. 

Vedtak: FAU BUSK ser ikke det som aktuelt å engasjere seg i dette. Vi vil være positive til 
samarbeid dersom initiativet skulle komme fra ungdom eller andre eksterne instanser.  

15/21 Orientering fra SU-møte 

Camilla, Gunhild og Elisabeth var på Samarbeidsutvalgs-møte (SU-møte) 16. mars kl 18.00. 
Elevrådet orienterte om innspill til vedlikehold på skolen. De var fornuftige og ønsket å pusse 
opp naturfagrommet, male om gangene og pusse opp toaletter. Det var også nødvendig å bytte 
persienner som ikke virket.  

Det ble også snakket om trafikale problemer utenfor skolen. Skolebussen har blant annet 
problemer med å komme frem. Evy Beate Stykket fra utvalg for Kultur og oppvekst, oppfordret 
SU om å skrive inn dette til transportplanen i kommunen som utarbeides i disse dager.  

Evy Beate ønsker innspill: 

På møtet i går blei det snakk om parkering/snuplass ved u-skulen, og eg ba flest mogleg om å sende inn høringssvar på 

arealplanen som er ute til høring nå. Eg tek saka med meg også, men om det er fleire som sender inn det same, er det fint. Folk 

var litt usikre på fristar og korleis dei skal gjere det, så eg har funne fram lenke til alle dokument og info om epost der ein kan 

sende inn svar her: 

https://midt-telemark.kommune.no/om-kommunen/kommunale-planer-og-planlegging/planer-under-

arbeid/kommuneplaner/arbeid-med-kommuneplanens-arealdel/horing-av-forslag-til-kommuneplanens-araldel-2021-2033/ 

 I tillegg skal det vere eit åpent digitalt møte neste onsdag, og ein kan sende inn spørsmål på førehand. Lenke til møtet og meir 

info finst her: 

https://midt-telemark.kommune.no/aktuelt/invitasjon-til-digitalt-hoyringsmote-om-kommuneplanens-arealdel-for-midt-

telemark-kommune.126480.aspx 

https://midt-telemark.kommune.no/om-kommunen/kommunale-planer-og-planlegging/planer-under-arbeid/kommuneplaner/arbeid-med-kommuneplanens-arealdel/horing-av-forslag-til-kommuneplanens-araldel-2021-2033/
https://midt-telemark.kommune.no/om-kommunen/kommunale-planer-og-planlegging/planer-under-arbeid/kommuneplaner/arbeid-med-kommuneplanens-arealdel/horing-av-forslag-til-kommuneplanens-araldel-2021-2033/
https://midt-telemark.kommune.no/aktuelt/invitasjon-til-digitalt-hoyringsmote-om-kommuneplanens-arealdel-for-midt-telemark-kommune.126480.aspx
https://midt-telemark.kommune.no/aktuelt/invitasjon-til-digitalt-hoyringsmote-om-kommuneplanens-arealdel-for-midt-telemark-kommune.126480.aspx
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16/21 Eventuelt 

Rekruttering av FAU-representanter 

Det ble snakket om ulike måter å få FAU-representanter og hvordan vi kan motivere foreldrene 
til å melde seg inn i FAU. Det kom innspill til dette; 

- Lærerne må gi god informasjon om FAU på foreldremøtet i begynnelsen av skoleåret. 
Dette er spesielt viktig for 8. klasse 

- Vi må informere om FAU på skolens hjemmeside 

- Bruke Visma for å fortelle om hvor det er informasjon, referatet etc om FAU 

- Når FAU blir organisert, vil dette være en anledning til å orientere om FAU i forbindelse 
med oppretting av bankkonti.  

- Hva med en spørreundersøkelse mot foreldrene? Kan vi bruke Visma og linke til noe 
slikt? Vi tenker det ville være fint å få en enkel metode for å markedsføre ulike tiltak 
med tanke på relasjonsbygging.  

- Hvilke retningslinjer er det på bruk av Visma? Christian Dahl skulle sjekke dette.  

Neste 
møte 

11. mai 2021  
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